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Z á p i s n i c a 

 

z 16. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 4. mája 2018 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 16. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 4 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4) Vypočutie prítomných občanov obce 
5) Plnenie rozpočtu obce k 31. 3. 2018, rozpočtové opatrenie č. 1 
6) VZN 1/2018 
7) VZN 2/2018 
8) Prevod majetku obce 
9) Komunitný plán sociálnych služieb 
10) Informácie starostu obce – a) projekty obce 

                                            b) oznámenie funkcií, zamestnaní, činností ... 

        c) ďalšie 

11) Interpelácie poslancov 
12) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

   /Uznesenie č. 1/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Vasil Labovský 

  Mgr. Ján Kuľanda 
  PaedDr. Katarína Špesová  
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/2/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 15. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 1.3.2018  

boli prijaté uznesenia č. 1/1/2018 – 21/1/12018, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 3/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
   

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal.     
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K bodu 5/  Materiál plnenia rozpočtu obce k 31. 3. 2018 ste obdŕžali v materiáloch na dnešné 

zasadnutie. Následne si starosta prešiel s poslancami čerpanie finančného rozpočtu. 
 

                                                                           /Uznesenie č. 4/2/2018; Uznesenie č. 5/2/2018/                                                                                                                 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 6/ Návrh tohto VZN bol vyvesený na úradnej tabuli obce aj elektronickej úradnej 

tabuli na našej webovej stránke obce dňa 20.4.2018. Dodnes neboli k predmetnému VZN 

vznesené žiadne pripomienky. Môžeme pristúpiť k schvaľovaniu návrhu tohto VZN, pričom 

účinnosť nadobúda 15 dňom po vyvesení na úradnej tabuli obce t. j. 21.5.2018, uviedol 

starosta.    

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Toto VZN bolo taktiež vyvesené na úradnej tabuli obce, aj elektronickej úradnej 

tabuli na našej webovej stránke obce dňa 20.4.2018 a dodnes neboli k predmetnému VZN 

vznesené žiadne pripomienky. Jedná sa o VZN v ktorom sa určujú podmienky donášky stravy 

našim dôchodcom. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 7/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Na minulom zastupiteľstve konanom dna 1.3.2018 sme schvaľovali zámer predaja 

pozemku vo vlastníctve obce Valeriia Borysiuka, ktorého zastupuje plnomocenstvom Peter 

Romaňák. Zámer bol zverejnený na úradnej tabuli obce a taktiež aj na internetovej stránke 

obce dňa 20.4.2018 a dodnes k predmetnému návrhu neboli podané žiadne pripomienky ani 

iné návrhy. Dnes by sme mali prejsť k schvaľovaniu predaja pozemku. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 8/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Ako som Vám spomínal na minulom zastupiteľstve, obec je povinná mať 

komunitný plán sociálnych služieb. Naša obec mala vypracovaný, no na základe zmeny 

zákona o sociálnych službách sme ho museli prispôsobiť novým skutočnostiam.  Dnes vám 

predkladám na schválenie návrh komunitného plánu soc. služieb. Následne vyvesíme na 

úradnú tabuľu a internetovú stránku obce a schvaľovať ho budeme na ďalšom zastupiteľstve 

konanom dňa 29.6.2018. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 9/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/  

a) Do dnešného dňa boli podané projekty: 
 Starosta informoval poslancov o podaných projektoch , ale taktiež aj o nových výzvach 

v ktorých sa chceme uchádzať o dotácie na rekonštrukcie či výstavbu nových zámerov. 

 /Uznesenie č. 10/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   

                        

 Starosta informoval poslancov o rozpočte na miestnu komunikáciu, ktorú ideme 

realizovať z vlastných zdrojov 

 /Uznesenie č. 11/2/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   
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 zberný dvor, dorábanie chodníkov a ciest – starosta informoval poslancov o možnosti 

zapojenia sa do týchto projektov a po diskusii sa zhodli, že sa obec zapojí do týchto 

výziev                                                                      

 /Uznesenie č. 12/2/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  

                         

 odvodnenie v časti obce Šoltysa a časti obce pri rodinnom dome č. 135 – starosta 

informoval poslancov o príprave rozpočtov na tieto aktivity a následne sa na ďalšom 

zastupiteľstve rozhodne ako ďalej 

 /Uznesenie č. 13/2/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  

 

 firma NATUR PACK, ktorá spolupracuje s Ekosom Stará Ľubovňa chce docieliť 

zber/triedenie odpadu iba do vriec, nie do veľkoobjemových nádob 

 /Uznesenie č. 14/2/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                          

                         

b) Dňa 20.3.2018 som podal na obecný úrad „ Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti 

a majetkových pomerov za rok 2017.“ 

 /Uznesenie č. 15/2/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                          

 

c) Máme schválenú dotácia 15 000.- € na výstavbu tribún na futbalovom ihrisku.  
                                                                   

K bodu 11/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z prítomných poslancov 
 

K bodu 12/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 16. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  4. 5. 2018 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ............................................ 
 

 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


